
Protoko N r XLII.2022 

z XLII Sesji ady Gminy Slubice 

odbytej w dni 7 wrzesnia 2022 r. 


Obrady XLII nadzwyczajnej Sesj i Rady Gminy Slubice odbyly siy w godz. 1523 _1557 

oraz byly transmitowane na zywo w intemdcie. Obrady prowadzil przewodnicz,!cy Slawomir 
Januszewski. I 
Stan Rady - 15 os6b 
Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 
W sesji udzial wziyli: 

1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz g~iny, 
3. 	 radni wedlug zal'!czonej listy obecnosi i. 

Do pkt. 1 	 I 
Slawomir Januszewski - przewodnicz,!cy Rady otworzyl obrady XLII nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy Slubice, powital wszyJtkie panie i pan6w radnych, w6jta, sekretarza, 
skarbnik. Na podstawie listy obecnosci stWiI' rdzil, ze w sesji uczestniczy 15 radnych. 

Do pkt. 2 
Przewodniczqcy poddal pod gloso I anie porz,!dek obrad, kt6ry zostal dostarczony 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsz,! sesjy. Ra1ni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - stfn 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porz,!dek 
obrad. Porz'!dek obrad przedstawia siy nastypuj,!co: 
l. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjycie porz'!dku obrad. 
3. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 

a) w sprawie nieodplatnego przekaZrnia samochodu Ford Transit jednostce OSP 
Wi'!czemin Polski, 

b) przyst,!pienia do sporz,!dzenia Miej cowego planu zagospodarowania przestrzennego 
dla dzialki Nr ewid. 211 w miejscowosci Alfons6w, 

c) 	 przyst,!pienia do sporz,!dzenia Miej ~COWego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmuj,!cego teren dzialki 0 Nr ewi(i. 138/2 w obrybie geodezyjnym Laziska. 

4. 	 Zak0l1czenie obrad 

Do pkt. 3a) 
Przewodnicz'!cy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie nieodplatnego przekazania sambchodu Ford Transit jednostce OSP Wi'!czemin 
Polski. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial15 radny h. Uchwala zostala przyjytajednoglosnie. 

Uchwala w sprawie nieodplatnego przekazania samochodu Ford Transit jednostce 


OSP Wi'!czemin Polski wraz z imiennym rej strem glosowan stanowi zal'!cznik do protokolu. 



Do pkt. 3b) 
Przewodniczqcy Rady Gminy Slawomir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia Miej scowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla dzialki Nr ewid. 211 w miejscowosci Alfons6w. 

Radny Dariusz Wolinski zapytal, w kt6rym dokladnie miejscu lezy ta dzialka. 

Radna Jadwiga Lewandowska odpowiedziala, ze to jest dzialka obok jej rodzic6w. 

Radny Dariusz Wolinski zapytal co potencjalny nabywca rna zarniar zrobie na tej 

dzialce i czy to bydzie zwirownia. Powiedzial, ze w Alfonsowie i Juliszewie nie powinno bye 
zadnych zwirowni. 

Radna Jadwiga Lewandowska powiedziala, ze ta dzialka znajduje siy pomiydzy 

dwoma nieruchomosciami w bardzo bliskiej odleglosci, gdzie Sq zabudowania. Sqsiedzi nie 

majq szans, zeby tam mieszkae i zye. W calej miejscowosci bydzie to slychae. 

Przewodniczqcy Rady Slawomir Januszewski dodal, ze przystqpienie do zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nie sugeruje, ze to bydzie zwirownia. 
W6jt odpowiedzial, ze radni siy zapoznali z przeslanymi materialami. Istniejqce juz 

zwirownie powstaly tam przez wiele lat, a teraz nie wiadomo czy inwestor bydzie chcial 

r6wniez zrobie zwirowniy. W6jt nie posiada takiej informacji. Zeby cokolwiek zrobie na tej 
nieruchomosci trzeba zmienie miejscowy plan. CZyse zwirowni powstala calkiem niedawno 

i czyse radnych 0 tych kwestiach decydowala. 
Radny Dariusz Wolinski chcial dokladnie wiedziee, czy dzisiejsze glosowanie bydzie 

wiqzqce, by powstalo tam cos konkretnego. Czy p6iniej dopiero rada bydzie decydowae 

o przeznaczeniu tej nieruchornosci. Ten obszar to jest teren Natura 2000. 
W6jt odpowiedzial, ze wyraza siy zgody na przeksztalcenie planu po to zeby 

w przyszlosci uzytkowae tq dzialky inaczej niz rolniczo. Czy to bydzie kopalnia czy nie tego 

nie wiadomo. Daleka droga jest jeszcze do otworzenia zwirowni. Prosil 0 powstrzymanie siy 
od pochopnych opinii. 

Radny Dariusz Wolinski powiedzial, ze to jest teren naprawdy atrakcyjny i m6glby 
bye przeznaczony jako teren rekreacyjno-budowlany. Jezeli tam bydzie asfalt to bydzie 
to bardzo dobry teren. Prosil wszystkich 0 pilnowanie, by nie powstalo nic co bydzie 

szkodzilo srodowisku. 

Przewodniczqcy Rady przypornnial, ze to jest uchwala zmieniajqca przeznaczenie 

dzialki i nie jest okreSlone co na niej powstanie. Nie rna powod6w, by nie udzielie pozwolenia 
na przeksztalcenie tej dzialki. 

Radna Jadwiga Lewandowska zauwazyla, ze w uzasadnieniu jest wprost wskazane, iz 

powstanie tam zwirownia. 
W6jt odpowiedzial, ze w uzasadnieniu jest podane jaki to jest teren i ze jest objyty 

planem, uZytkowany jest tylko rolniczo i zeby robie tam cokolwiek potrzebna jest zmiana 
planu. Uwzglydnione jest to, ze znajduje siy w sqsiedztwie kopalin a nie ze tam rna bye 

kopalnia. 
Radny Jacek Domzalowicz zapytal 0 zamiary jakie rna wlascicie1. tych grunt6w, 

poniewaz przystypujqC do planu radni mUSZq wiedziee dlaczego potrzebna jest zmiana 

miejscowego planu na tej nieruchomosci. 
Sekretarz odpowiedzial, ze n~pierw jest zmiana miejscowego planu. W planie mamy 

co mnego, zas jego zmiana pozwoli na to, by na tej dzialce bylo jeszcze cos innego. Nie 
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wiadomo co inwestor chce tam zrobic. DZi~i tej uchwale bydzie mozna zmienic plan. To nie 
jest przyzwolenie na kopalniy. Stworzenieopalni to jest juz inna droga. JeSli rada podejmie 
uchwaly to urbanista przystqpi do pracy. ozniej ten plan wr6ci do gminy i wtedy bydzie 
podejmowana uchwala w sprawie przyjycir zmiany planu. Ten inwestor zaplaci za zmiany 

planu. .. L 
Radny Jacek Domzalowicz powie/dzial, ze najlepiej jak odbydzie siy spotkanie 

z planistq, kt6ry powie wiycej szczeg61ow . 

. Radna ~ata.rzyna M!lczarek powiedf iala, z~ w uzasadnieniujas~o wy~ika, iz to .bydzie 
kopalma. PowJedzIala, ze Jak Rada teraz zaglosuJe "za" to wyzsze mstancJe bydq Sly tym 
sugerowaly. Mieszkancy nie bez powodu z IIaszajq swoje wqtpliwosci. 

Radna Jadwiga Lewandowska powi dziaIa, ze wie od mieszkancow, iz robiono na tej 
nieruchomosci odwierty. 

Wiycej pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 ra nych. "Za" glosowal 1 radny przy 11 glosach 
"przeciw" i 3 glosach wstrzymujqcych siy. I chwala zostala odrzucona. 

Projekt uchwaly w sprawie prz~stqpienia do sporzqdzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla dzihIki Nr ewid. 211 w miejscowosci Alfonsow wraz 

I 
z imiennym rejestrem glosowan stano wi zalqcznik do protokolu. 

Do pkt. 3c) I' 
Przewodniczqcy Rady Gminy Sla~omir Januszewski przedstawil projekt uchwaly 

w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obejmujqcego teren dZl·' lki 0 Nr ewid. 138/2 w obrybie geodezyjnym 
Laziska. 

Radna Krystyna Wojtalewicz zap ala czy to jest ta dzialka, 0 kt6rej juz byla mowa 
wczeSniej. 

Sekretarz odpowiedzial, ze to jest p prawa uchwaly. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. Uchwala zostala przyjyta przy 1 glosie 
wstrzymujqcym siy. Uchwala w sprawie brzystqpienia do sporzqdzenia Miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmJjqcego teren dzialki 0 Nr ewid. 138/2 w obrybie 

geodezyjnym Laziska wraz z imiennym rej bstrem glosowan stanowi zaIqcznik do protokolu. 

Do pkt. 4 
Przewodniczqcy Rady Gminy stwierdzil, ze porzqdek obrad XLII Sesji Rady Gminy w 

dniu 7 wrzeSnia 2022 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 
za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl'ldajqcym sesjy dro 
po czym je zamknql. 

Protokolowab 
r~~ 

Kinga Bartosiak 
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